
Hei, 

Jeg ble oppmerksom på denne planen litt tilfeldig i dag.

Mitt første spørsmål er hvorfor ikke kommunen informerer eiere av (fritids)eiendom som blir direkte berørt? Jeg
er deleier av fritidseiendom på Hornneset , som blir direkte berørt av tiltak 37.

Jeg vil deretter si at jeg mener dere sterkt har undervurdert hvilke negative konsekvenser et slikt anlegg som her
planlegges vil ha. Jeg kan ikke skjønne hvordan dere kan foreslå et slikt tiltak når det helt tydelig er store
problemer med det.:
For miljø og fiske viser jeg til de skadevirkninger dere selv kommenterer. 
For folk som ferdes i området til friluftsliv vil dette etter min mening ødelegge fullstendig!
Det er nettopp fritt utsyn, ørn, rikt fugleliv og uberørt natur som er verdien i området. 
Området har en spesielt attraktiv kvalitet, da det er relativt kort adkomst for mange , enten via P plassen på Fore
eller fra Øysund. Gevinsten av en liten spasertur er åpent hav, fred og ro. 

Dette vil dere ødelegge for å nok en gang legge tilrette for en næring som i høy grad har hatt negativt søkelys de
senere år.
Både hva angår støy, forurensning og ikke minst stort skadepotensiale for fisken i området.

Jeg synes det er veldig forstemmende at dette i det hele tatt vurderes. Jeg er som dere skjønner sterkt imot.

Såklart også av den grunn at jeg har fritidseiendom i området. Denne vil ha vesentlig redusert verdi, selv om
dette er av mindre betydning vil jeg nevne det.

Mitt innspill er å IKKE gjennomføre tiltak 37. 

Hilsen Veronica Olufsen
opprinnelig Meløyfjerding 


